
 16.1.2022פרוטוקול ישיבת ועד עמותה מיום ראשון 

 

ברייר, איתי קן תור, דורון הרפז, אורית מרנדה, רותי  -נוכחים: אריה שטיינפלד, מיכל גורן, גל אורון, מלי כהן

 שמרון, צביקה שדה, צור דיאמנט, אור דוכין, חיים אלקובי, דניאלה פלנדרה 

 

לחברי הוועד עדכון תקציב מלגות. בתחילת ינואר החל סבב שני של מתן  . עדכון מלגות: יו"ר העמותה מסר  1

-מלגות. אין הרבה בקשות חדשות למלגה. הבקשות שהתקבלו מטופלות. תקציב המלגות עדיין לא עבר את ה

200,000  . 

 

 . תשלומי הורים: בוצעה מרבית הגבייה מההורים. יש עדיין משפחות שמתקשות. אנחנו מטפלים בכולן.  2

 

. איחוד אחים: יו"ר העמותה הציג בפני חברי הוועד את האירועים האחרונים וההתפתחויות בנושא. עד היום  3

 עם   יצא מכתב מועדת הייחודיים במשרד החינוך, לכל הרשויות המקומיות    5/1/22ב  אחים יכלו להצטרף.  

צריך להגיע להחלטה בוועד הורים א ם אנחנו מצטרפים למאבק של בתי הנחייה שלא לבצע איחוד אחים. 

 להיענות לבקשה לכשתגיע.   – הספר הדמוקרטיים בהחלטה הזו כשתגיע בקשה כזו. הוחלט  

 

. סייעת שלישית בגנים: יו"ר העמותה עדכן כי קיבלנו הנחייה שלא תהיה סייעת שלישית בהוראת מנהל  4

אפשר יהיה להעסיק סייעת נוספת או המחוז משנה הבאה. בגנים אין אפשרות לגבות תל"ן. בשנה הבאה אי  

על כך. ישנה שאלה אם אנחנו רוצים להיאבק על כך. מנהלת   אקטיבית  פרדס יצאו במחאהגן גננת שלישית. 

תהיה פגישה    27.1.2022  -גן חובה וכיתה א'. ב  –הכנסת הגנים לחטיבה צעירה     בעד  החינוך במועצה  אגף  

 וועד. בנושא ואז נעדכן את חברי ה

 

. גבייה חריגה: יו"ר העמותה עדכן כי ישנה בעיה לגבות בשנה הבאה את הסכום ולכן נצטרך לגבות דרך  5

ייתכן שבשנה הבאה  כתרומה.  או  זאת כדמי חבר  צריכים להגדיר  לבדוק אם אנחנו  צריך  תשלומי עמותה. 

 ה חריגה. הבית והחצר מתרומות הורים ולא מגביי מועסקי נצטרך לשלם את תשלומי 

 


